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Interpelacja 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, w imieniu mieszkańców Ciechanowa zwracam 

się z prośbą o modernizację ul. Młynarskiej poprzez wyłożenie kostki betonowej na 

wzór ul. Spokojnej (ulica równoległa do ul. Młynarskiej). Chciałbym się zapytać czy w 

najbliższym czasie mieszkańcy naszego miasta mogą liczyć na realizację ww. 

inwestycji? 

 W tej chwili na ulicy tej mamy do czynienia z ciągłymi ubytkami nawierzchni. 

Jest to odcinek bardzo wąski, nie mniej jednak stanowi bardzo ważny szlak 

komunikacyjny szczególnie dla osób starszych, ale także dla dzieci uczęszczających 

do pobliskiej szkoły podstawowej. Mieszkańcy ww. obszaru naszego miasta zgłosili 

się do mnie o wsparcie tej inicjatywy.  

 Bardzo proszę o ustosunkowanie się do przedmiotowej sprawy i podjęcie 

stosownych działań. 
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